
 

 
 
Til Medlemmerne                                          Munkebo, den 19. februar 2024  

 
Indkomne forslag til ORDINÆR GENERALFORSAMLING 

 Mandag den 26. februar 2024 kl. 19.30 
Munkebo Idrætscenter, Store Mødelokale, Mosevangen 2 5330 Munkebo  

 
Udover det bestyrelsens forslag til generalforsamlingen, er der kommet to yderligere forslag 

indenfor tidsfristen. Da disse to forslag er næsten identiske, vil de blive behandlet samlet som et 
forslag. 

For overblikkets skyld gentages bestyrelsens forslag også her. 
 

Bestyrelsens forslag til behandling på generalforsamlingen den. 
Forslag omkring nedlæggelse af foreningens badebro: 
I forbindelse med den hårde vinter er alle pæle til foreningens badebroe blevet ødelagt hvilket 
betyder at de formentlig alle skal skiftes. Dette vil betyde en forholdsmæssig stor udgift for 
foreningen. 
De seneste år har det samtidig være svært at finde frivillige nok til brolauget, som skal sørge for 
opsætning og nedtagning af broen. 
Disse to ting sammenholdt med den meget begrænsede brug af broen, gør at bestyrelsen derfor 
foreslår at broen nedlægges. 
 
Indkomne forslag fra medlemmerne - behandles samlet: 
Modtaget fra Bjarne Christensen – Grønningen 29: 
Til den ordinære generalforsamling i Grundejerforeningen Risingegaard mandag den 26. februar 
2024 under punkt 4 fremsendes hermed følgende forslag: 
 
Bestyrelsen gennemgår alle vores rønnebærtræer langs vejene og får udskiftet dem som trænger 
og får nyplantet der hvor der mangler træer således området igen fremstår lige så flot som 
tidligere. 
Når vi færdes i området er det tydeligt og se at ”afstanden”  mellem træerne ikke er ens grundet 
manglende vedligeholdelse. 
 
Modtaget fra Esther Rasmussen Grønningen 35 
Esther Rasmussen stiller følgende forslag til behandling på Grundejerforeningen Risingegårds 
generalforsamling den 26. februar 2024: 
 
Grundejerforeningen får iværksat genplantning af alle de rønnebærtræer der er gået 
ud/forsvundet/væltet i stormvejr i grundejerforeningens område. 
 
Især Grønningen er hårdt ramt af manglende vejtræer 
 



 

 
 

Tilpasning af dagsordenen: 
 
På grund af eventuelle økonomiske konsekvenser af de forskellige forslag anmoder bestyrelsen om 
at punktet ”Fastsættelse af det kommende års kontingent” rykkes fra dagsordenens punkt 3 til 
efter behandlingen af forslagene i punkt 4. 
 
På bestyrelsens vegne 
Torben Strunge - Sekretær 


